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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  45.
pontjában  foglaltak  megvalósulása  érdekében  mellékelten  megküldöm  Ungár  Péter  (LMP)
országgyűlési képviselő "Harangozó Bertalan kezdeményezett vizsgálatot?" című, K/16060. számú
írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.

Budapest, 2021. május 12.

Tisztelettel:

Orbán Balázs



Címzett: Ungár Péter (LMP)
Benyújtó: Dr. Orbán Balázs, Miniszterelnökség államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről  szóló 2012.  évi  XXXVI.  törvény 42.  §-ában foglaltak  szerint  a  Dr.  Pintér
Sándor  miniszter  úrhoz  intézett,  "Harangozó  Bertalan  kezdeményezett  vizsgálatot?" című,
K/16060. számú írásbeli kérdésére – Gulyás Gergely miniszter úr megbízásából – az alábbi választ
adom.

Az oltási  terv  végrehajtása  az  egész  országra  kiterjedő,  összehangolt  szervezési  munkát  jelent,
amelyben  Magyarország  kimagaslóan  teljesít.  Ezt  bizonyítja,  hogy  a  beoltottak  száma  már
meghaladta a 4 millió 305 ezer főt, közülük 2 millió 503 ezren pedig már a második oltásukat is
megkapták.

Már-már természetes, hogy a baloldal az eredményeket figyelmen kívül hagyva inkább eltorzítja a
tényeket, amelyekkel folyamatosan igyekszik megingatni mind az oltási rendbe, mind pedig a keleti
vakcinák hatásosságába vetett társadalmi bizalmat. Jelen ügy is jó példa arra, ahogy az ellenzéki
politikusok egy-egy jelentéktelen esemény felnagyítását hogyan használják zavarkeltésre.

Ami ugyanis a kérdésében hivatkozott februári esetet illeti, az Ön által jelzettekkel ellentétben a
kérdéses  oltási  napon kihelyezett  tájékoztatókon egyetlen szenzitív,  vagyis  különleges  adat  sem
szerepelt,  azok  az  oltásban  résztvevők  oltóhelyek  közötti  eligazítását  szolgálták.  Az  oltandók
személyes adatait pedig a Vas Megyei Kormányhivatal az oltás szervezési feladatában a jogszabályi
előírásoknak megfelelően, a célhoz kötöttség elvének figyelembevételével kezelte.  Tájékoztatom
továbbá Képviselő Urat, hogy a kialakult helyzetet a megyei oltási munkacsoport és a kórház rövid
időn belül kezelte, ezzel az oltás menete is szinte azonnal helyreállt.

Budapest, 2021. május 12.

Tisztelettel:

Orbán Balázs
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